
   

Agenda till Svenska Tyngdlyftningsförbundets styrelsemöte 

nr 8 2023/24, den 23–24 mars, § 133 - § 151 
 

Tid: Lördagen 23 mars kl. 12-Söndagen den 24 mars kl. 13 

Plats: Sundsvall 

Närvarande: Emma Engdahl, Patrik Helgesson, Andreas Andren, Elisabeth Hagman 

och Joakim Eriksson 

Frånvarande: Helene Johage och Thomas Norlander. 

 

Lördag:  
 

§ 133 Mötets öppnande 

Ordförande Joakim Eriksson öppnade mötet. 

 

§ 134 Val av sekreterare och justerare 

Emma Engdahl valdes till sekreterare, Patrik Helgesson och Andreas Andrén valdes 

till justerare. 

 

§ 135 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 136 Genomgång och godkännande av föregående STF- och AU-protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 137 Styrelsens spelregler 

Alla fick en chans att prata och säga vad man tycker och känner. 

 

§ 138 GS-rapport 

Joakim Eriksson gick igenom GS-rapporten.  

 

Styrelsen beslutade att fastslå det uppdaterade Antidopingprogrammet.  

Styrelsen beslutade att inte riva upp beslutet om svenska rekord. 

Styrelsen beslutade att kalender 2025 ska serien köras på en helg. 

Styrelsen beslutade att säga ja till förslaget om internationellt tävlande/dispens 

ska räknas till serien men med ändringen att det ska vara 2 veckor innan och inte 

3 veckor.  

 

§ 139 Tävlingsverktyg 

Alexandra Haag, verksamhetsutvecklare på sportkontoret, gick igenom arbetet med 



   
sportdata samt visar hur en sida kan se ut för föreningar med inloggning och hur 

det kan se ut med en föreningsprofil på sportdata. Styrelsen fick ställa frågor till 

Alexandra.  

 

§ 140 Verksamhetsberättelse och årsredovisning 

Patrik Helgesson har kollat bilderna (i och med det styrelsen fick lära sig i 

Fifty/Fifty-utbildningen) i verksamhetsberättelsen och sett att det är lika många 

bilder på kvinnor som på män. Det är ett jättebra jobb som har gjorts med 

verksamhetsberättelsen, några synpunkter från styrelsen, exempelvis namn under 

bilder på enskilda personer. Kommentarer och synpunkter ska skickas till GS.  

 

Styrelsen beslutade att fastställa verksamhetsberättelse och årsredovisning. 

 

§ 141 Hall of Fame 

Förslaget gicks igenom och alla fick en chans att säga sin åsikt. 

 

Styrelsen beslutade att fastställa proposition med tillägg att man ska tänka på 

fifty/fifty perspektivet på levande personer.  

 

§ 142 Förbundsmötet 

Motionerna gicks igenom en och en och svaren till varje motion.  

a) Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 1 (avslag på motionen, 

tävlingsformer). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 2 (avslag på motionen, 

ansvarsutkrävande och utvärdering). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 3 (avslag på motionen, 

säker idrott). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 4 (bifall på motionen, 

jämställdhet). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 5 (avslag på motionen, 

administrativ), fel på rubriken.  

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 6 (avslag på motionen, 

uppföljning av beslut). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 7 (avslag på motionen, 

Norrbotten).  

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 8 (avslag på motionen, 

rig). 

Styrelsen beslutade att fastslå svaret på motion 9 (avslag på motionen, 

ETH). 

 



   
b) Styrelsens propositioner gicks igenom. 

Propositionen om distriktets struktur tas beslut om under söndag, dock så 

gicks den igenom under lördagen. Att ändra vuxen till senior och/eller 

veteran. Frågor om indelningen norr, öst, väst och syd, kanske borde vara 

Götaland, Svealand och Norrland. 

Styrelsen bordlägger detta till den 26/3 kl. 20-21 

 

Disciplinnämnd propositionen fastslogs med de redaktionella ändringar 

som kom in. Styrelsen beslutade att fastslå medlemsavgift 2025 

oförändrad.  

 

Söndag: 
 

§ 143 Tävlingskonferens 

Genomgång av agendan för tävlingskonferensen.  

 

Styrelsen fastslog upplägget för tävlingskonferensen. 

 

§ 144 Tennlyftaren 

Genomgång av förslag på justering på kriterier för att få Tennlyftaren. Förslag om 

att byta namn på Tennlyftaren från Patrik Helgesson, inget beslut tas nu om detta. 

 

Styrelsen beslutade att ändra kriterierna för Tennlyftaren enligt det förslag som 

har kommit in.  

 

§ 145 Internationell rapport 

Genomgång av rapporterna, att vi borde nominera in en manlig och kvinnlig 

kandidat till EWF. Satsa på att få in Patrik Helgesson även till EWF:s styrelse. Även 

satsa på att få in Helene Johage. 

 

Styrelsen beslutade att Sverige/förbundet ska skriva en motion om att öka 

antalet kvinnor i EWF:s styrelse. 

Styrelsen beslutade satsa på Patrik Helgesson till EWF:s styrelse. 

Styrelsen beslutade att anmäla Helene Johage till IWF:S Special Congress-möte.  

 

 

  



   
§ 146 Kommittérapporter 

a) Domarkommittén – En ansökan om examination till K1 på Pauline Holst har 

kommit in. Emma Engdahl ned sin röst angående examination av Pauline Holst.  

 

Styrelsen beslutade att godkänna examination av Pauline Holst. 

 

b) Marknadskommittén – Olika möten angående partnerskap med olika aktörer är 

på gång och arbetet kring partnerskaps dokument som är på gång att fastställas.  

Att ha en minneströja till senior-SM, Andreas Andrén kollar upp möjligheterna till 

detta.  

  

c) Tävlingskommittén – Emma Engdahl gick igenom och informerade om vad som 

har hänt och vad som är på gång. 

 

d) Veteran/masters – Inga frågor till den rapport som kommit in.  

 

§ 147 Skrivelser 

Joakim Eriksson informera Sörby om beslutet om dispens, samt be dem dra tillbaka 

sin motion.  

 

§ 148 Övriga frågor 

Joakim Eriksson tog upp att en ansökan om förtjänsttecken i guld för Emma 

Engdahl har kommit in. 

 

Styrelsen röstade ja till detta. Emma Engdahl var inte med i röstningen. 

 

Anmälningsavgift för domarfortbildning 500 kr – har backat på den punkten att det 

nu inte ska kosta.  

 

Att sportkontoret är den som har ansvaret för att uppstartsmöte inför SM tävlingar 

går via sportkontoret. Att det tidigare har fungerat bra. Att det på mötet ska tas 

upp sponsorer på mötet, att Eleiko är det vi använder och man får ej använda något 

annat på SM.  

 

Kollar med Borlänge AK om sponsorer. Har Sörby tillräckligt med material? 

 

Att föreningar (enligt det nya distriktstrukturförslaget) ska få mer röster beroende 

på hur mycket arbete de gör (tävling, domare, ungdomsverksamhet osv.). 

 

 



   
§ 149 Beslut som tagits under mötet 

Emma Engdahl gick igenom de beslut som tagits. 

 

§ 150 Kommande möten 

26/3 på teams kl. 20-21 om propositionen. 

 

§ 151 Mötets avslutning 

 

Vid protokollet: 

 

 

_____________________________ 

Emma Engdahl 

 

 

Ordförande:  

 

 

_____________________________ 

Joakim Eriksson 

 

 

Justerare: 

 

 

 

 

 

__________________________ __________________________ 

Andreas Andrén  Patrik Helgesson 

 


